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Sak 1, Konstituering 

• Åpning av møtet ved Styrets leder, og fortegnelse over møtende medlemmer 

• Godkjennelse av innkalling og dagsorden 

o Sak 1  Konstituering  

o Sak 2  Behandle melding og regnskap fra styret 

o Sak 3  Behandle budsjett 

o Sak 4  Behandle saker innmeldt fra medlemmer og andre saker som styret legger fram 

o Sak 5  Fastsette medlemskontingent for 2024 

o Sak 6  Valg  

o Sak 7  Godkjenne at styret oppnevner representanter til møter og organisasjonsledd klubben 

har representasjonsledd. Dette gjelder også utvalg. 

• Valg av møtedirigent, referent og to personer til å undertegne protokollen 

 

Sak 2.1, Årsmelding 2024 

Styret: 

På årsmøtet 2023 ble følgende styre valgt: 

Leder:   Ole Kristian Ensrud-Skraastad  Gjenvalgt for ett år  
Nestleder:  Carina Buvik    Ny for 2 år 
Styremedlem:  Noah Trudvang    Ny for 2 år 

Erik Larsen    Ny for 2 år   
Per Husum    Ikke på valg, ett år igjen    

Varamedlem:  Jonas Siljuberg    Valgt for ett år 
   Iver Husum    Ny for 2 år 
 
Det har vært gjennomført 5 styremøter siden årsmøtet i 2022. Møtene har stort sett handlet om praktiske 
spørsmål knyttet til drift og utvikling av klubb og bane. Det meste, knyttet til samarbeid med skolen, har blitt 
formalisert gjennom årlig driftsavtale. Den jevne kontakten har derfor vært mest med green keeper-teamet. 
 

Medlemmer: 

Det var 341 medlemmer ved utgangen av 2023. Dette er fordelt på 301 voksne hvorav 251 er herrer, 50 er 
damer og 40 er juniorer fra 0-19 år.  
 

Økonomi: 

Føring av klubbens regnskap i 2023, har utført av Per Ingar Skogseth. Styret er svært fornøyd med 
regnskapsføringen for 2023. Resultatet ble et underskudd på kr. 49.658,72. 

Klubbens har hatt en nedgang i proshop salg gjennom 2022 og denne nedgangen fortsatte ytterligere ned i 2023. 
Selv om det var en relativt lav forventning til generelt kiosk-salg og spesielt golfvarer, er dette lavere enn 
forventet. Bemanningen i klubbhuset har vært opprettholdt i 2023 på samme nivå som i 2022. Dette i hovedsak 
for å sikre medlemmer og gjester mulighet til å handle varer, stille spørsmål, men også for å holde oversikt med 
starttider og fungere som en kontroll for brukere av anlegget. Deler av nedgangen i salg kan forklares med 
mindre dager med faktisk spill på banen. Mai og juni var fine måneder med tanke på bra vær og antall spillere på 
banen. I juli og august var det derimot mye dårlig vær og banen var helt stengt ned ved flere anledninger. 



Salget av golfvarer økte derimot fra oktober og ut året grunnet nettsalg til rabaterte priser. Dette er et salg 
Carina har stått for og inntjeningen over disse månedene endte på 60.000,-. 

Bemanningen i klubbhuset er ikke noe klubben tjener penger på, men styret anser at et bemannet klubbhus 
med relativt faste åpningstider er et viktig tilbud til medlemmer og gjester av klubben. Styret ser derfor for seg 
en liknende bemanning i 2024.  

Inntektene fra golfbilene holder seg omtrent på samme nivå som i 2022. Bilene går dermed med overskudd. 
Styret vil fortløpende vurdere å kjøpe en ny golfbil, tilsvarende de tre vi kjøpte i 2021, for å dekke bilbehovet. 

 
Administrasjon: 

Klubbens administrative oppgaver har i stor grad vært utført av klubbens styre, med jevn fordeling av oppgaver. 
I tillegg har noen aktive medlemmer bidratt med faste oppgaver som vedlikehold/utbedringer og organisering av 
turneringer. De som gjør faste oppdrag for klubben, får dekket medlemskap, spillerett og en andel av 
dugnadspotten som er budsjettert til ca. 60.000 kroner.  

Jonas har hatt hovedansvaret for klubbens hjemmesider, medlemsregistrering og GolfBox. Carina har hatt 
ansvar for kiosk, de ansatte og bilutleie. Erik Larsen har hatt hovedansvaret for seniorgruppa. Mats Buvik-
Andresen har hatt ansvaret for drivingrangen og lag-NM. Ole Kristian har hatt ansvar for VTG-kurs, kontakt med 
greenkeeper-teamet og den overordnede driften. Per har hatt ansvar for dugnadsarbeid og andre praktiske 
gjøremål. Resten av styret bidrar etter behov i ulike sammenhenger. Per Ingar Skogseth har hovedansvaret for 
økonomi og regnskap. Peter Dølvik har hatt hovedansvaret for turneringer. 

Styret har også hatt uvurderlig hjelp til smått og stort gjennom sesongen av mange andre medlemmer. Klubben 
sier tusen takk til dere som har bidratt i løpet av det siste året. 

 
Pro: 

I løpet av 2023 har klubben inngått avtale med Håkon Svenneby, klubbmester i 2021 og 2023, som Klubbens pro. 
Han har holdt VTG-kurs, treninger og tilbudt protimer til medlemmer. Dette samarbeidet vil fortsette, og 
forhåpentligvis utvides i 2024. 

 
Proshop: 

Varebeholdningen i shopen ble tatt veldig opp i 2022, og dette ble videreført i 2023. Den økte bemanningen fra 
2022 ble også videreført i 2023, med 6 dager i uken og faste åpningstider. Noah Trudvang og Ola Bergsmo 
fortsatte sitt arbeidsforhold med klubben. De har gjort en kjempegod jobb for klubben, og fortsetter 
samarbeidet det meste av 2024-sesongen. Å ha et bemannet klubbhus med muligheter for å kjøpe golfartikler 
og kioskvarer er veldig viktig for klubbens medlemmer og gjester. 

Carina har hatt ansvar for kiosk og bemanning. Jonas har hatt ansvaret for golfutstyr i shopen. Som nevnt 
tidligere, har ikke kiosk og shop gått med overskudd i 2023, så varesortimentet tas ned i 2024 og vil i hovedsak 
bestå av kioskvarer og de mest elementære golfproduktene. 
 
 
 
 
 
 



 
Turneringer og aktiviteter: 

Det ble avholdt 20 turneringer utendørs i 2023. 17 torsdagsturneringer. Det ble også avholdt 1 helgeturnering, 
og en lukket bedriftsturnering. I tillegg ble klubbmesterskapet gjennomført i august. Seniorgruppa holdt også 
turneringer i forbindelse med sitt seriespill. Peter Dølvik har gjort en strålende jobb med ansvaret for planlegging 
og gjennomføring av turneringene. Etter at Håkon Svenneby ble engasjert av klubben på sen-sommeren, så ble 
det holdt gruppetreninger på høsten. Styret håper å kunne fortsette å tilby treninger med pro i 2024. 

 

Vi gratulerer klubbmesterne: 

Årets klubbmesterskap ble avholdt 19. – 20. august. Følgende spillere ble klubbmestere: 

Herre klasse A: Håkon Svenneby  
Herre klasse B: Odd-Borger Hoel 
Senior:  Roy A Fjeld 
Stableford: Roy A Fjeld 
 
Det var 26 deltakende spillere, som er samme antall deltakere som i 2022. 

 
VTG-kurs: 

Det ble holdt 2 VTG-kurs med til sammen 25 deltakere på våren i 2023. På høsten holdt vi ytterligere ett VTG-
kurs med 5 deltakere. Ole Kristian holdt kursene på våren med hjelp av Per Ingar, Erik og Gudbrand. Håkon holdt 
kurset på høsten. 
 
Golf som Terapi: 

Det har ikke vært GST-grupper fra våren 2023, men styreleder og Iver har hatt kontakt med Olav Macussen i GST 
(Golf som Terapi) i vinter, og planlegger å starte opp GST-grupper igjen i 2024. 

 
Lag-NM: 

Hvam GK stilte herrelag i Lag-NM 2. divisjon, på Hauger GK 22.-23. juli. Spillere var Mats Buvik-Andresen 
(lagleder), Håkon Svenneby, Noah Trudvang, Ole Kristian Ensrud-Skraastad og Alexander Høglund. Det ble gjort 
laguttak på bakgrunn av kvalifiseringsrunde på Hauger GK. Vi endte på 12.plass av 16 lag.  
 
 
Juniorgruppa: 

I 2023 hadde vi ikke juniortreninger før Håkon ble engasjert på høsten. Da ble det holdt tre treninger med en 
«håndfull» juniorer. Styret håper å kunne fortsette å tilby juniertreninger, både lokalt på Hvam, men også i form 
av juniorsamarbeid med andre klubber i regi av NGF.   

 

 

 



 
Seniorgolf: 
 
Lagserien: 
 
Vi har i 2023 hatt med 10 spillere i NSG Lagserie Match, fordelt på to avdelinger. Ingen av våre lag kvalifiserte 
seg for Lagseriefinalen som ble avholdt på Nes. 
 
Lagserien er en turnering for seniorer (50+) som tegner medlemskap i Norsk Seniorgolf. Dette er en 
underholdende form for konkurranse hvor vi kommer oss rundt til andre baner, og tilsvarende ved gjestebesøk 
får presentert banen for andre klubber. I hver kamp stiller laget med fire personer, det spilles borte- og 
hjemmekamper gjennom sesongen. 
 
Lagserien 2024 gjennomføres i perioden 1. mai - 26. aug. Finalespillet vil i år foregå 7.- 8. september hos 
Kongsvinger Golfklubb. 
 
NSG Lagmesterskap: 
 
Lagmesterskapet 2023 (uoffisielt lag-NM for seniorer) 3. divisjon ble arrangert på Hakadal GK den siste helgen i 
august, under ekstremt våte forhold. Laget vårt besto av Joar Takset, Sven-Tore Mathisen, Jonas Höfde og 
Morten Andersen. Det ble kun spilt fourball/bestball på lørdag, singlematcher på søndag ble avlyst på grunn av 
vær og baneforhold. 
 
 
Bane og baneeier: 

Styret har hele perioden hatt kontakt med baneeier relatert til bruk og drift av banen. Vår hovedkontrakt ble 
fornyet før 2021-sesongen, og 2023 er siste år med denne avtalen. Styret har vært i forhandlinger med skolen 
om ny hovedavtale. Styrets mål var å få på plass en hovedavtale som strekker seg over en lengre periode, både 
for forutsigbarheten for medlemmer, men også for å gi klubben mulighet for langsiktig utvikling. Dessverre var 
det ikke mulig for klubben å få en langtidsavtale på plass. Styret håper at Skolen får tilstrekkelig forutsigbarhet 
knyttet til golf i løpet av 2024, slik at en langtidsavtale kan komme på plass fra 2025 og årene fremover.  

Klubben har hatt et meget godt samarbeid med greenkeeper-teamet i 2023, men ser at det er behov for 
ytterligere ressurser på banedrift for å få den standarden klubben ønsker. Styret er bekymret for at kontinuerlig 
arbeid som forebygger nedgradering av banekvaliteten ikke er godt nok prioritert. Eksempler på dette er negativ 
utvikling av greener, bunkere og tee-steder og danning av ugress og gresstuster på spillefeltet. I tillegg håper 
klubben at arbeidet med å holde vegetasjonen i ravinene nede blir opprettholdt i 2024.  

Banen ble omsider ferdig slopet på sensommeren i 2023, og styret håper å kunne få på plass nye og korrekte 
tee-skilt så raskt som mulig. 

Sambruken med diskgolfbanen er en utfordring for Hvam GK. Styret har vært i dialog med baneeier om at det 
blir et tydeligere skille mellom golf og diskgolf. Klubben har foreslått å i større grad ha egne tidsperioder for de 
ulike aktivitetene, slik at man ikke nødvendigvis trenger å forholde seg til den andre aktiviteten når man bruker 
anlegget. Klubben har ikke fått så stort gjennomslag for dette som ønskelig, men det skal prøves ut ulike 
varianter av fordeling mellom aktivitetene i løpet av 2024-sesongen. Styret er fortsatt fast bestemt på at en tett 
sambruk mellom golf og diskgolf ikke er bærekraftig på sikt. Styret har vært i kontakt med en golfklubb som har 
prøvd sambruk mellom golf og diskgolf. Erfaringene var så dårlige at denne sambruken ble lagt ned etter få år. 

 



 
Simulatorsenter: 

Det er gjennomført 19 klubbturneringer på torsdager fra november til mars. Peter Dølvik har planlagt og 
gjennomført alle turneringene. 

 
Utdanning: 

Vi har ikke hatt noen medlemmer på kurs i 2023, men dette er et ønske for 2024 og det vil bli prioritert. 

 

04. mars 2024 
Styret i Hvam Golfklubb 
 
 
 
 
 
_________________________  _________________________  ________________________ 
Sign. Ole Kristian Ensrud-Skraastad Sign. Carina Buvik-Andresen  Sign. Per Husum 
Styreleder    Nestleder    Styremedlem 
 
 
 
 
_________________________  _________________________  _________________________ 
Sign. Noah Trudvang   Sign. Jonas Siljuberg   Sign. Iver Husum 
Styremedlem    Vara syremedlem   Vara styremedlem 
 

 
 
 
Sign. Erik Larsen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 2.2, Regnskap og balanse: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Noter 2022: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Sak 2.3: Revisjonsberetning 2023 : 
 
 (Denne vil bli fremlagt på årsmøtet) 

 
 
Sak 3, Behandle budsjett 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Sak 4, Forslag / saker: 

Sak A: Årsmøtet gir styret fullmakt til å endre budsjettet gjennom året, slik at eventuelle investeringer 
kan gjøres hvis økonomien ser god ut. 

 
Sak 5, Fastsettelse av medlemskontingent for 2024: 

Styrets innstilling til medlemskontingenter 2024: 
(inkludert frakt og gebyr) 

 Pris (fra årsmøtedato, ut 2024) 

Voksen 
 

1090,-  

For første års medlem; 690,- (Gjelder ikke for de 
som har vært medlem i klubben de siste 3 årene). 

Ungdom 16 – 19 år 
 

200,- 

Barn 0 – 15 år 
 

200,- 

Familiemedlemskap 
2 voksne + fritt antall barn (0-15 år) 
Ungdom 16 – 19 år, tillegg per ungdom: 

 
2180,- 
 
For første års medlem; 1380,- (Gjelder ikke for de 
som har vært medlem i klubben de siste 3 årene). 
 
100,- 

 

VTG-kurs 2022: 
(inkludert medlemskontingent) 

 Pris 

Voksen 
 

1550,- 

Barn og Ungdom 0 – 19 år 
 

500,- 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Sak 6, Valg: 
 
 Valgkomiteens innstilling til årsmøtet 2024 for Hvam Golfklubb 
 
 Valg av nytt styre 
 
 Følgende styremedlemmer er på valg: 
 
 Styreleder: Ole Kristian Ensrud-Skraastad 

Styremedlem: Per Husum 
 Varamedlem: Jonas Siljuberg 
 
 Følgende styremedlemmer er ikke på valg: 
 
 Nestleder: Carina Buvik-Andresen 

Styremedlem: Noah Trudvang 
Styremedlem: Erik Larsen 
Varamedlem: Iver Husum 
 
 

 
 Valgkomiteens innstilling til nytt styre er: 
  
 Leder: Carina Buvik-Andresen, velges for 1 år 
 
 Nestleder: Morten Andersen, velges for 2 år 
  
 Styremedlemmer: 
 
 Per Husum,   velges for 2 år 

Erik Larsen,    ikke på valg før i 2025 
Noah Trudvang  ikke på valg før i 2025 
 
Varamedlemmer: 
 
Steinar Berglund  velges for 2 år 
Iver Husum   ikke på valg før i 2025 

 
 
 
 

Svein Erling Finstad      Odd-Borger Hoel 
(sign.)        (sign) 
Leder av valgkomiteen     Medlem av valgkomiteen 

 



 
 
 

Styrets innstilling til valgkomité for neste periode: 
 

Svein Erling Finstad, gjenvalg for 2 år 
Odd-Borger Hoel, gjenvalg for 2 år 

  

Styrets innstilling til revisor for neste periode: 
 

Harald Karlsen, gjenvalg for 2 år 
Odd-Borger Hoel, Ny for 2 år 

 

 
 
Sak 7, Godkjenne at styret oppnevner representanter til utvalg, møter og 

organisasjonsledd klubben har representasjonsrett i.  
  

Styrets innstilling: 
 

• Årsmøtet godkjenner at styret oppnevner til utvalg, Ting og møter i de organisasjonsledd 
klubben har representasjonsrett 


